
Protokół Nr 8/06 
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu 1 czerwca 2006 roku 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejskiego programu pomocy społecznej na 2006 

rok (J). 
- przedstawia: Elżbieta Jurkowska, Kierownik MOPS 

3. Projekty organizacyjne przedszkoli na rok 2006/2007. 
- przedstawia: Marta Słowińska, Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  tygodniowego obowiązku wymiaru godzin zajęć 
pedagogów, psychologów i logopedów zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Miasto Białogard (M). 
- przedstawia: Marta Słowińska, Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

5. Informacja z realizacji umów zawartych z organizacjami pozarządowymi w 2005 roku. 
- przedstawia: Adrianna Gołoś, Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stypendiów sportowych dla zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowych lub 
krajowym (N). 
- przedstawia: Adrianna Gołoś, Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

7. Wybór członków Miejskiej Rady Sportu spośród przedstawicieli Komisji Edukacji, Kultury i 
Spraw Społecznych. 
- przedstawia: Adrianna Gołoś, Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

8. Informacja na temat przygotowań do organizacji turnieju miast „Bitwa o krowę”.  
- przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz.1700  „otworzył”  przewodniczący Komisji, Janusz Turnik. Komisja 
przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji zaproponował  wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ul. 
Płowieckiej  jako pkt 9 – za-5, przeciw–0. 
Radni H.Lipnicki, D.Dudkiewicz i W.Potrzebowski zgłosili, że są  przeciw i nie zagłosowali, 
wobec czego wnioskowali o reasumpcję głosowania.. 
Reasumpcja głosowania: za-4, przeciw-4,  wstrzymało się-1. Głosowanie  nie rozstrzygnięte. 
Wobec powyższego Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek Komisji z poprawką: za-4, 
przeciw-3, wstrzymało się-2. 
 
W.Potrzebowski –zgłosił  prośbę o przerwę o godz.17.45. 
H.Lipnicki – prosił o dostarczenie projektu uchwały radnym. 
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Ad 2 
Projekt uchwały w sprawie miejskiego programu pomocy społecznej na 2006 rok (J) 

przedstawiła Elżbieta Jurkowska, Kierownik MOPS. 
Radni nie wnieśli pytań do przedstawionego materiału. 
 
Ad 3 

Projekty organizacyjne przedszkoli na rok 2006/2007 przedstawiła Marta Słowińska, 
Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Potrzebowski – pytał czy jest zrobiony ranking przedszkoli, aby była  obiektywna ocena. 
M.Słowińska – odpowiedziała, że nie ma. 
 
Ad 4 

Projekt uchwały w sprawie  tygodniowego obowiązku wymiaru godzin zajęć pedagogów, 
psychologów i logopedów zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto 
Białogard (M) przedstawiła Marta Słowińska, Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
 
Radni nie zabrali głosu w sprawie przedstawionego materiału.  
 
Ad 5 

Informację z realizacji umów zawartych z organizacjami pozarządowymi w 2005 roku  
przedstawiła Adrianna Gołoś, Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
Głos w dyskusji zabrali: 
H.Lipnicki – pytał o zapis na str. 3 dot. Akcji Kat – brak kwoty. 
A.Gołoś –wyjaśniła, że to kwota  800 zł. 
H.Lipnicki – pytał o rozliczenie kosztów z Funduszu Przeciwdziałania Alkoholizmowi. 
 
Ad 6 

Projekt uchwały w sprawie stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie 
wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowych lub krajowym (N) przedstawiła: 
Adrianna Gołoś, Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
Adrianna Gołoś – stwierdziła, że forma prawna została poszerzona o elementy kultury fizycznej. i 
sportu kwalifikowanego. A.Gołoś poddała pod rozważenie zapis czy powinno być kluby 
działające w Białogardzie czy mające siedzibę w Białogardzie? 
Głos w dyskusji zabrali: 
H.Lipnicki  – stwierdził, że  chodziło o klub białogardzki, aby była promocja Białogardu. 
A.Gołoś – zwróciła uwage na zapis pkt 2 ust. 4, który zawęża krąg  młodzieży, eliminując osoby 

które  nie ukończyły 24 lat ale już  nie kształcą się wyżej. 
H.Lipnicki – wyjaśnił, że chodziło jedynie o zawarcie kryterium wieku -  do 24 lat. 
J.Leszczyk  –stwierdził, że  brak jest seniorów, są zawodnicy dobrze zapowiadający się, którzy nie 

osiągnęli wieku. Radny  proponował wprowadzić  wyróżnienie „za klasy sportowe”, gdyż są 
akademickie mistrzostwa Polski, gdzie trudniej zdobyć medal. Klasę nadaje Polski Związek 
Sportowy Ponadto Radny wnioskował o dodanie w § 5 pkt 9 o następującej treści: 
zaświadczenie do wniosku wystawia Polski Związek Sportowy. 

J.Borkowski- stwierdził, że  klasa oddaje odzwierciedlenie pracy zawodnika, bo tytuł nic nie daje. 
J.Turnik – pytał ilu zawodników AKS posiada klasy sportowe. 
J.Leszczyk – odpowiedział, że 5-6. Mówi się o poprzednim roku a powinno się od razu doceniać.  
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K.Sosnowski – stwierdził, że stypendium  to najwyższa nagroda. 
H.Lipnicki – powiedział, że we wniosku nie było odniesienia do ustawy o kulturze fizycznej, bo 

przekazano radcy prawnemu  bez daty, aby dać czas Burmistrzowi na przedstawienie projektu 
uchwały. Radny uważa, że należy wcześniej podejmować decyzję o przyznawaniu sypendiów, 
bo budżet jest konstruowany do września.  

J.Leszczyk – proponował, aby w ofercie stowarzyszeń sportowych  wpisywać przewidywanych 
stypendystów. 

 
Ad 7 

Wybór członków Miejskiej Rady Sportu spośród przedstawicieli Komisji Edukacji, Kultury 
i Spraw Społecznych. 
D.Dudkiewicz – zgłosił wniosek formalny o odłożenie tego punktu na następną Komisję.  
Przegłosowano wniosek formalny: za-3, przeciw-4, wstrzymało się-3. Wniosek nie został 

uwzględniony. 
H.Lipnicki – zgłosił wniosek przeciwny, aby się tym zająć i wybrać przedstawicieli, żeby Rada 

mogła wcześniej funkcjonować.  
 
Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy do godz.17.40. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
 
Zgłoszono następujących kandydatów do Miejskiej Rady Sportu, którzy otrzymali następującą 
ilość głosów: 
J.leszczyk – nie wyraził zgody proponując udział A.Szwenka, trenera AKS. 
H.Lipnicki – 8 
B.Stanczewski – 9 
K.Kasperowicz - 8 
 
J.Turnik – proponował głosowanie an block. 
D.Dudkiewicz – zgłosił głos przeciwny – głosowanie na nazwisko. 
 
Ad 8 

Informacja na temat przygotowań do organizacji turnieju miast „Bitwa o krowę” 
przedstawiła Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 
Głos w dyskusji zabrali: 
H.Lipnicki – pytał ile będzie kosztowała impreza? 
K.Stobiecki – odpowiedział, że ok. 4 tys. zł, jeżeli będą to środki nie wystarczające to 

przesuniemy z innych paragrafów. 
H.Lipnicki – stwierdził, że były dzisiaj plakaty w przedszkolach na imprezę z okazji dnia dziecka. 
K.Stobiecki – powiedział, że upomni Dyrektora Biblioteki. 
H.Lipnicki – pytał jak będziemy się prezentowali Białogard, jeśli chodzi o stroje? 
K.Stobiecki – wyjaśnił,  nie jesteśmy w stanie zakupić strojów, będą tuniki zielone z ubr. 
H.Lipnicki – motywował na przykładzie koszulek, że licząc koszt po 13 zł x 65 zawodników to 

kwota w granicach 700 zł.  
K.Stobiecki – stwierdził, że na chwilę obecną środków nie ma, są ograniczone. Świdwin 

przeznacza dodatkowe środki na takie cele. 
H.Lipnicki – pytał ile środków Miasto dokłada do turnieju tanecznego, który nie był planowany w 

kalendarzu imprez? 
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K.Stobiecki- stwierdził, że 4 tys. zł.  
H.Lipnicki – pytał ile kosztowało zorganizowanie ostatnio imprezy dot. utworów francuskich, w 

którym wzięło udział 15 osób? 
K.Stobiecki – wyjaśnił, że 1 tys. zł  
H.Lipnicki – stwierdził, że dla niego to nie do przyjęcia.  Radny uważa, że należy zakupić 

elementy, które będą wyróżniały Białogard w turnieju miast „Bitwa o krowę”. 
J.Turnik – stwierdził, że też uważa, że to mało, 1 osoba z Tychowa a reszta z Białogardu będą 

reprezentowali Miasto. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek o zakup elementów wyróżniających 

Białogard w turnieju „Bitwa o krowę” np. 100 koszulek.  
Przegłosowano: za-7 (jednogłośnie).  
K.Stobiecki – wyjaśnił, że środki na promocję będą, jeżeli zostanie przyjęta w korekta budżetu. 

Powodem braku środków na promocję były zaległe  faktury, które  nie zostały  zapłacone w 
roku ubiegłym.  Naczelnik stwierdził, że chcąc zamówić musi mieć środki, bo Pani Skarbnik 
nie podpisze zamówienia. 

D.Dudkiewicz – pytał na jaką kwotę znalazły się zaległe faktury?  
K.Stobiecki – stwierdził, że to kwota 5-6 tys. zł. 
H.Lipnicki – proponował sprawdzić prawdziwą kwotę za występ w jęz. francuskim. 
 
Ad 9 
H.Lipnicki – stwierdził, że nie ma komu zadawać pytań, ile zostanie wyprodukowanych kart? 

Konsultacja powinna być przeprowadzona co najmniej w okręgach wyborczych.  Radny 
stwierdził, że za taką formą nie jest w stanie zagłosować, obawia się, że będzie wypaczony 
wynik. To okazja na spotkania z mieszkańcami. 

J.Leszczyk – powiedział, że brak jest  zasad i trybu. Radny proponował przesunąć konsultacje w 
czasie i połączyć z głosowaniem samorządowym.  

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie następujące projekty uchwał: 
MOPS – za-5, przeciw-2, wstrzymało się-0, opiniując pozytywnie. 
(M) : za-6, przeciw-2, wstrzymało się-0, opiniując pozytywnie. 
(N):  
Komisja przegłosowała następujące poprawki: 
§ 2 ust. 3 otrzymuje brzmienie: ” w danym roku lub poprzedzającym rok złożenia wniosku zdobył 
w swojej dyscyplinie sportowej: 
- mistrzowską międzynarodową klasę sportową, 
-  mistrzowską klasę sportową,  
-  pierwszą klasę sportową.” 
Przegłosowano: za-7, przeciw-1, wstrzymało się-0. 
Dodać § 5 ust.2 pkt 9 w brzmieniu: „ zaświadczenie o klasie sportowej wystawione przez Polski 
Związek Sportowy.” 
Przegłosowano: za-7, przeciw-1, wstrzymało się-0. 
 
Przegłosowano projekt uchwały (N) z poprawkami: za-7, przeciw-1, wstrzymało się-0, opiniując 
pozytywnie. 
 
H.Lipnicki – proponował, aby nie głosować pkt 9. 
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Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie, aby Komisja nie zajmowała  stanowiska. 
za-5, przeciw-0, wstrzymało się-3. Wniosek przeszedł. 
 
Ad 10 
Przewodniczący Komisji zapoznał z treścią pisma Uczniowskiego Klubu Sportowego w sprawie 

dofinansowania przejazdu zawodników, stanowiące załącznik do protokołu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
D.Dudkiewicz – zgłosił wniosek  o ponowne rozpatrzenie możliwości dofinansowania, który 

Komisja przegłosowała: za-7, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
H.Lipnicki – proponował, aby udostępnić młodym ludziom dostęp na główną płytę boiska lub 

wyznaczyć inne miejsce z dostępem do szatni. 
J.Borkowski – stwierdził, że Pani Litewka nie chce wejść kiedy można, tylko kiedy ona chce. 

Radny uważa, że jako nowy Klub musi się dostosować.  
Należy skierować do Burmistrza pismo o wyjaśnienie sytuacji w celu ułożenia współpracy między 

UKS a ZOSiK. 
J.Leszczyk – powiedział, że musi być współpraca z Kierownikiem obiektu w zakresie korzystania z 

obiektu. 
 
 
Ad 11 
  Po wyczerpaniu tematyki o godz. 18.40  zakończono posiedzenie Komisji. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 

Przewodniczący  Komisji  
 
         Janusz  Turnik 
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